
 

 Pagina 1 van 3 

Technische vragen raad- en commissieleden  

aan het college 

 

Datum indiening : 09 september 2021 

Registratienummer : E202126749 

 

Onderwerp: Onderhoud AED  

  

Aan het college, 

 

Inleiding 

De fractie van D66 is verheugd en trots te lezen (RIB Bij21-0553) dat het dekkend netwerk 

van AED’s en burgerhulpverleners door het college is gerealiseerd en dat harmonisatie met 
de gemeente Langedijk heeft plaatsgevonden.  

Over het beheer en onderhoud van AED’s heeft de fractie van D66 nog enkele vragen. 

In de Raadsinformatiebrief van 9 februari 2021 lezen we dat beleidskaders worden opgesteld 
voor aanschaf, vervanging en onderhoud van het AED netwerk. Verder in deze RIB (Bij 21-
0034) lezen we bij het vervolg dat na het vaststellen van de secundaire begroting nieuwe 
AED’s kunnen worden aangeschaft en afspraken gemaakt worden over vervanging, 
onderhoud en reparatie voor de komende jaren.  

We weten nu dat 29 AED’s in beheer zijn van de gemeente Heerhugowaard. 

1. Is het college op de hoogte van een burgerinitiatief in de Schilderswijk dat een 
tweetal AED’s voor deze wijk heeft opgeleverd?  

Het onderhoudscontract van 1 van deze AED’s loopt op 4 november 2021 af en de 
initiatiefneemster heeft de gemeente verzocht dit onderhoudscontract om het onderhoud van 
deze AED’s over te nemen.  

2. Is het college op de hoogte van dit verzoek en kan het college uitleggen wat er met 
dit verzoek is gedaan?  

In beantwoording op de vraagstelling van de initiatiefneemster werd gesteld dat  

- Er gewacht moest worden op vaststelling van de secundaire begroting 
- Er angst zou zijn voor precedentwerking als de gemeente het onderhoud van deze 

AED zou overnemen.  

3. Weet het college hoeveel van deze door burgers geïnitieerde AED’s binnen de 
gemeente zijn? En zo ja, in welke wijk(en)? 

4. Zijn er meerdere aanvragen bij de gemeente binnengekomen om het onderhoud van 
de AED over te nemen?  
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Door het initiatief van deze inwoonster heeft de gemeente geen aanschafkosten voor deze 
AED’s hoeven maken.  

5. In hoeverre is het college bereid om het onderhoud van deze twee AED’s over te 
nemen en mee te nemen in het regulier AED onderhoud?  

De kosten voor een basisonderhoud van de AED’s zijn 59€ excl BTW per jaar.  

6. Hoeveel geld uit het gereserveerde bedrag voor de uitvoering van het plan om te 
komen tot een dekkend netwerk van AED’s is er nog over?  

7. Als er nog geld uit het gereserveerde bedrag voor de uitvoering van het plan over is 
kan dit dan aangewend worden voor het structureel onderhouden van deze AED’s?  

8. Als er geen financiële middelen meer over zijn, kan het college dan op andere wijze 
zorg dragen voor de financiering voor het onderhoud van deze 2 AED’s?  

 

Alvast bedankt voor de beantwoording. 

 

Anja Grim  

D66 Dijk en Waard 

 

Antwoord van het college 

Hieronder vindt u nogmaals de vragen met daarbij het antwoord. 

1. Is het college op de hoogte van een burgerinitiatief in de Schilderswijk dat een 
tweetal AED’s voor deze wijk heeft opgeleverd?  

Antwoord: Het college is op de hoogte van het burgerinitiatief voor twee AED’s in de 
Schilderswijk.  

Het onderhoudscontract van 1 van deze AED’s loopt op 4 november 2021 af en de 
initiatiefneemster heeft de gemeente verzocht dit onderhoudscontract om het onderhoud 
van deze AED’s over te nemen.   

2. Is het college op de hoogte van dit verzoek en kan het college uitleggen wat er met 
dit verzoek is gedaan?  

Antwoord: Het college is op de hoogte van het verzoek.  

In beantwoording op de vraagstelling van de initiatiefneemster werd gesteld dat  
- Er gewacht moest worden op vaststelling van de secundaire begroting 
- Er angst zou zijn voor precedentwerking als de gemeente het onderhoud van deze 

AED zou overnemen.  

3. Weet het college hoeveel van deze door burgers geïnitieerde AED’s binnen de 
gemeente zijn? En zo ja, in welke wijk(en)? 

Antwoord: De gemeente heeft overzicht van de AED’s die deelnemen in het 24/7 6 
minuten AED netwerk. Een deel is gemeentelijk eigendom en/of in beheer. Alle AED’s die 
deel uitmaken van het 24/7 6 minuten AED netwerk, hebben een onderhoudscontract. 
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Van de AED’s waarvoor we geen onderhoudscontract hebben, kunnen wij niet 
achterhalen of deze van burgers zijn of van bedrijven. 

4. Zijn er meerdere aanvragen bij de gemeente binnengekomen om het onderhoud van 
de AED over te nemen?     

Antwoord: nee, er zijn geen andere vragen bij gemeente binnengekomen om onderhoud 
van AED’s over te nemen.  

Door het initiatief van deze inwoonster heeft de gemeente geen aanschafkosten voor 
deze AED’s hoeven maken.  

5. In hoeverre is het college bereid om het onderhoud van deze twee AED’s over te 
nemen en mee te nemen in het regulier AED onderhoud?  

Antwoord: De gemeente is verantwoordelijk voor het 6 minuten AED netwerk dat 24/7 
beschikbaar is. Dit betreft de AED’s die in buitenkasten zijn geplaatst. Van deze AED’s 
neemt de gemeente de kosten voor een onderhoudscontract op zich, ongeacht of de 
AED in eigendom is van de gemeente of van een andere partij. Dit zijn er 49 in 
Heerhugowaard en Langedijk samen vanaf 2022. In de Schilderswijk zijn momenteel 2 
AED’s door de gemeente opgenomen in het onderhoudscontract.  Eén bij de gymzaal 
aan de Rembrandtstraat 44 en de ander bij de Tenninsclub aan de Van Veenweg 100. 
 
De gemeente neemt geen AED’s op in het onderhoudscontract die niet deel uitmaken 
van het 24/7 6 minuten netwerk. Het is niet aan de gemeente om elk particulier AED 
initiatief in onderhoud op te nemen, maar alleen die AED’s die qua spreiding en afstand 
deel uitmaken van het 24/7 6 minutennetwerk.  

De kosten voor een basisonderhoud van de AED’s zijn 59€ excl BTW per jaar.  

6. Hoeveel geld uit het gereserveerde bedrag voor de uitvoering van het plan om te 
komen tot een dekkend netwerk van AED’s is er nog over?  

Antwoord: Er is momenteel een bedrag van ruim € 20.000 nog niet uitgegeven. Dit 
bedrag was eenmalig gereserveerd voor de geraamde projectkosten voor de uitvoering 
door een extern bureau. De gemeente heeft in samenwerking met de Veiligheidsregio 
zelf het project uitgevoerd. Wel komen er nog facturen voor AED’s, buitenkasten en 
plaatsingskosten. Welk bedrag er uiteindelijk overblijft is lastig in te schatten. 

7. Als er nog geld uit het gereserveerde bedrag voor de uitvoering van het plan over is 
kan dit dan aangewend worden voor het structureel onderhouden van deze AED’s?  

Antwoord, zie antwoord op vraag 5 

8. Als er geen financiële middelen meer over zijn, kan het college dan op andere wijze 
zorg dragen voor de financiering voor het onderhoud van deze 2 AED’s?  

Antwoord: zie antwoord op vraag 5 

 

 


